



邓氏编码获取

驻华食品&医疗设备&制药企业指南

美国食品药品监督管理局要求并推荐全球所有食品生产企业、医疗设备公司及制药公司将邓氏编码作为唯一的机构识别号码。

美国食品药品监督管理局使用邓氏编码作为唯一的机构标识符数据标准。该数据标准提供了一种高效的全球性一致手段来识别企业并获取其现有的完整信息，以此支持美国食品药品监督管理局与企业在全球范围内的正式业务往来。

申请邓氏编码

• 步骤 I: 确认该生产场地是否已拥有邓氏编码

邓白氏全球商业机构注册处拥有约 2.5 亿家企业的信息。虽然不能保证，但邓白氏很有可能已经保有您所提交企业的信息。请使用以下信息，通过电话或邮件的方式，联系华夏邓白氏寻求协助以确认该生产场地是否已拥有邓氏编码。请注意，此申请仅限于查询您的自有设施。

• 步骤 II: 申请为该生产场地创建邓氏编码

- 联系邓白氏的在华公司“华夏邓白氏中国”，通过电话或邮件的方式提交邓氏编码申请。

☎美国食品药品监督管理局监管企业的 HDBC / D&B 邓氏编码申请（电话号码）：
0086 21 26107406

✉美国食品药品监督管理局监管企业的 HDBC / D&B 邓氏编码申请（邮箱地址）：
USGvntDUNSAppl@huaxiadnb.com

提交自有设施的邓氏编码申请时，请准备好向 HDBC 支持团队提供以下信息：

必需信息	可选信息
• 公司名称（中文名称及英文名称）	• 政府注册编号
• 地址	• 高层管理者姓名
• 邮政编码	• 公司 DBA 名称
• 电话号码	• 年销售额
• 主营业务	
• 主要联系人姓名	
• 主要联络邮箱地址	
• 主要联络电话号码	
• 员工规模	
• 成立年份	

HDBC 支持团队将在 30 天内免费为您处理邓氏编码申请。



Obtaining a Dun & Bradstreet D-U-N-S® Number

A Guide for Food, Medical Device & Pharmaceutical Firms Located in China

The U.S. Food and Drug Administration (FDA) requires or recommends that all food manufacturing firms, medical device companies and pharmaceutical establishments located anywhere in the world utilize the Dun & Bradstreet Data Universal Numbering System (D&B D-U-N-S® Number) as a unique facility identification number.

FDA uses the D&B D-U-N-S® Number as a unique facility identifier data standard. This data standard provides an efficient and globally consistent means for the identification of a firm and access to current and complete information to support formal interactions between the FDA and companies around the world.

Request a D&B D-U-N-S® Number

- Step 1: Determine if a D&B D-U-N-S® Number already exists for your own manufacturing location(s)

The D&B global business establishment registry consists of information about some 250 million firms. It is likely, although not guaranteed, that D&B already maintains information about the firm or firms you represent. Please contact Huaxia D&B China (HDBC) by phone or email using the information below to request assistance in determining if a D&B D-U-N-S® Number exists for a specific manufacturing location. Please note this request is limited to inquiries on your own facility.

- Step 2: Request that a D&B D-U-N-S® Number be created for your own manufacturing location(s)

- Contact Huaxia D&B China (HDBC), the D&B company based in China, by phone or email to submit a request to obtain a D-U-N-S® Number:

☎ HDBC / D&B D-U-N-S® Number for FDA-Regulated Firms:
0086 21 26107406

✉ HDBC / D&B D-U-N-S® Number Email Address for FDA-Regulated Firms:
USGvntDUNSAppl@huaxiadnb.com

When submitting a D&B D-U-N-S® Number request for your own facility, please be prepared to provide the following information to the HDBC support team:

Required Information	Optional Information
• Company Name (in Chinese and English)	• Government Registration Number
• Address	• Executive Name(s)
• Postal Code	• Company DBA Names
• Telephone	• Annual Sales
• Line of Business	
• Name of Primary Point of Contact	
• Primary Contact Email	
• Primary Contact Phone	
• Employee Size	
• Year Company Started	

The HDBC support team will process the D&B D-U-N-S® Number request within 30 days at no charge.